

Dear Guests,

Thank you for your support and participation. The "2024 International Conference for Statistics and Data Science" will be held at National Chengchi University on July 9-10, 2024. We welcome your attendance and valuable input.

On the morning of July 9th (Tuesday), please first check in at the lobby on the 1st floor of the College of Commerce. The opening ceremony will take place in the E. Sun Hall on the 1st floor of the College of Commerce, starting promptly at 9:00 AM. The Parallel sessions will be held in various rooms on the 1st and 2nd floors of the College of Commerce and the 1st floor of the Yi-Xian Building. Please refer to the conference agenda for details.

Below are some details related to attending the conference at National Chengchi University for your reference. Those who did not submit a parking request for the NCCU campus before the end of June can park their vehicles at the [Wanshing Elementary School underground parking lot](#) (click here to check). It is approximately a 5-minute walk from there to the main entrance of NCCU. Please remember to check your [registration number](#) (click here to check) before checking in.

[Conference Agenda](#)

[For those taking public transportation or driving, please refer to the provided details.](#)

Registration

1. For those who are "registering on-site" or "registered but have not yet paid", please proceed to the "On-Site Registration & Payment Area" to complete your registration.
2. Those who have "registered and paid (or do not need to pay)" should proceed to the appropriate registration desk based on their attendee status (speakers, chairs, attendees, students).

Luggage Storage Service

A luggage storage service will be available at the registration desk. The service hours are 09:00-17:00 on Tuesday, July 9th, and 09:00-16:30 on Wednesday, July 10th. Overnight storage and storage of valuable items are not provided. Please ensure you keep your valuables with you.

Banquet Information on July 9th (Tuesday)

Restaurant: The restaurant of spring-shanghai

Address: B1, No. 66, Section 4, Ren'ai Road, Da'an District, Taipei City (Phone: 02-2707-3555).

Shuttle Service: Please gather at the "Registration Desk" on the first floor of the College of Commerce. Students will guide you to the shuttle bus pick-up point in front of the Main Library.

Note: The sticker with the NCCU Statistics Department logo on the back of your name badge serves as your banquet entry pass.

We sincerely welcome your attendance and thank you again for your support!

Best Regards,

2024 ICSDS Organizing Committee

Su-Fen Yang

Distinguished Professor and Chair

Department of Statistics

National Chengchi University

Guan-Hua Huang

Professor and Director

Institute of Statistics

National Yang Ming Chiao Tung University

Henry Horng-Shing Lu

Chair

Taiwan Chapter

International Chinese Statistical Association (ICSA)

各位來賓，您好!

感謝各位的支持與參與，「2024 統計與資料科學國際研討會」將於 113 年 7 月 9-10 日在政治大學舉辦，歡迎您蒞臨指教!

7 月 9 日 (星期二) 上午請先至商學院 1F 大廳報到。開幕地點在商學院一樓玉山國際廳，上午 9:00 準時開幕。當日分組專題演講會場在商學院一樓、二樓及逸仙樓一樓，請詳會議議程。

以下為至政治大學與會之相關事項，提供給您參考。

有開車的來賓可以注意以下更多關於停車的細節。未事先提出開車進入政治大學校園停車者，可將車輛停於[萬興國小地下停車場](#) (請點選查詢)，步行約 5 分鐘可至政治大學正門。也請報到前先查詢您的[報到序號](#) (請點選連結)。

研討會議程

如欲搭乘大眾交通工具或自行開車前來請參考

一、報到

1. 請「現場報名」或「已報名未繳費」者，至「現場繳費與報到處」辦理報到事宜。
2. 「已報名且已繳費者(或不需繳費者)」請依據與會身份別(speakers、chairs、attendees、students)辦理報到。

二、行李寄放服務

大會報到處提供行李寄放服務，開放時間為 7/9(二)09:00-17:00，7/10(三)09:00-16:30。不提供隔夜及貴重物品寄放，貴重物品請務必自行保管。

三、7/9(二) 晚宴資訊

餐廳: 春申食府。

地址: 台北市大安區仁愛路四段 66 號 B1 (電話: 02-2707-3555)。

接駁車: 請在商學院一樓的「報到處」集合，將由學生帶隊前往接駁車搭車處(中正圖書館前)。

晚宴請以名牌背面貼有政大統計系 logo 貼紙作為晚宴入場資格。

誠摯歡迎您蒞臨與會! 並再次感謝您的支持!

敬祝 鈞安

2024 統計與資料科學國際研討會籌備委員會

國立政治大學統計學系系主任 楊素芬

國立陽明交通大學統計研究所所長 黃冠華

泛華統計學會臺灣分會主席 盧鴻興